Reading )القراءة(

Francisco Garcia is a student. He is fifteen years old. He is from Los Angeles, California. Mrs. Moore is his English teacher. Mrs. Moore is a good teacher. She is kind and friendly. Francisco and Mrs. Moore are in the classroom now. They are in an English class. They are busy. Francisco is at a desk. Mrs. Moore is not at a desk. She is at the board. The classroom is not a big room. It is a small room. It is clean and colorful. The classroom is in a large building. 
فرانسيسكو غارسيا طالب عمره 15 عام ، من لوس أنجلوس ، كاليفورنيا ، السيدة مور هي معلمته للغة الإنجليزية ، السيده مور معمله جيدة ، هي معلمة طيبة ولطيفة ، فرانسيسكو والسيدة مور بالفصل الآن في درس الإنجليزي ، هما مشغولان  ، فرانسيسكو على طاولته والسيرة مور ليست على الطاولة ، إنها عند السبورة ، الفصل ليس كبير ، إنه صغير وهو نظيف وملون ، الفصل في بناء كبيرة .
I am at my favorite place, Brocato’s Café. It’s 4:00 in the afternoon. I’m sitting at a table and studying. Brocato’s is a nice café. There are many small, round tables. There are many Italian flags on the walls. Brocato’s is very crowded today.
أنا في مكاني المفضل ، مقهى بروكاتو الساعة 4 بعد الظهر ، أجلس الآن على طاولة وأدرس ، بروكاتو مقهى جميل هناك الكثير من الطاولات الصغيرة المستديرة ، هناك الكثير من أعلام إيطاليا على الجدران ، مقهى بروكاتو مزدحم جداً اليوم .
Some people are old, and some people are young. Some people are eating quietly. Some people are talking loudly. There is a long, clean counter to the right of me. A tall, older woman is standing behind the counter. She has gray hair and blue eyes. A young boy is standing in front of the counter. He is smiling happily. He is giving the woman some money. The woman is giving him a large ice cream cone. I want some ice cream, too.

بعض الأشخاص كبير والبعض صغير بالسن ، البعض يأكل بسرعة والبعض يتحدث بصوت عالي ، هناك منضدة طويلة ونظيفة على يميني ، وامرأة طويلة وكبيرة في السن تجلس خلفها ، شعرها رمادي وعينين زرقاء ، وصبي صغير يجلس أمام المنضدة ، يبدو أنه سعيد ، فهو يعطي المرأة بعض المال ، والمرأة تعطيه مخروط آيسكريم ، أنا أريد بعض الآيسكريم أيضاً .
My family took a trip to New York City. We visited my father’s friends, Mr. and Mrs. Vega. We were very excited before we left. It was our first trip to New York. We flew to New York on Sunday morning. The weather was clear and sunny. The airplane was very comfortable. We arrived at about 3:00 p.m. Mr. and Mrs. Vega met us at the airport. We stayed with Mr. and Mrs. Vega for one week
قامت عائلتي برحلة إلى مدينة نيويورك ، زرنا صديق والدي السيد والسيدة فيغا ، كنا متحمسين جداً قبل ذهابنا ، كانت رحلتنا الأولى إلى نيويورك ، قمنا بالطيران إلى نيويورك صباح يوم الأحد ، الطقس كان مشمساً وصافياً ، الطائرة كانت مريحة جداً، وصلنا تقريباً في الثالثة مساءً ، السيد والسيدة فيغا استقبلونا في المطار ، مكثنا عندهم لمدة أسبوع .

We didn’t have much free time during our visit to New York. On Monday, we took the train to Long Beach. We swam and ate watermelon. The next day, we took a ferry and saw the Statue of Liberty. The view was amazing. We had an exciting time. However, one day was especially exciting for Maria. On Friday, we went sightseeing. First, we took a subway into the city. Later, on, we took a bus to Central Park. The bus was very crowded. We got off the bus at the park. However, something was strange. Maria wasn’t with us. We looked around and finally we saw her. Maria was on the bus! She didn’t get off. There were too many people. My father ran after the bus. At last, the bus driver stopped and Maria got off. In the end, Maria was safe. She was careful on buses and trains after that
لم يكن لدينا الكثير من الوقت خلال زيارتنا لنيويورك ، في يوم الاثنين ركبنا القطار إلى الشاطئ الطويل ، سحنا وأكلنا البطيخ في اليوم التالي استقلينا العبارة ورأينا تمثال الحرية ، المنظار كان بديعاً ، قضينا وقتاً ممتعاً ، مع ذلك يوم واحد كان مثيراً بالنسبة لماريا ، في يوم الجمعة ذهبنا لمشاهدة معالم المدينة ، أولاً ركبنا قطار الأنفاق للذهاب إلى وسط المدينة ، ثم فيما بعد ركبنا الباص للذهاب إلى الحديقة المركزية ، الباص كان مزدحماً ، نزلنا من الباص في الحديقة مع ذلك كان هناك شيء غريب ، ماريا لم تكن معنا ، نظرنا حولنا وأخيراً رأيناها في الباص ، لم تنزل منه ، كان هناك الكثير من الناس ، ركض أبي خلف الباص ، أخيراً توقف سائق الباص ونزلت ماريا ، في النهاية كانت بأمان ، وكانت حذره تجاه الباصات والقطارات فيما بعد.

We came back to Los Angeles the next day. Mr. and Mrs. Vega drove us to the airport in their car. We got home late Saturday evening. We were exhausted, but we were happy. We had a wonderful time in New York. However, Maria is never going to forget her scary bus trip
عدنا إلى لوس أنجلوس في اليوم التالي ، السيد والسيدة فيغا أوصلونا إلى المطار بسيارتهم ، وصلنا إلى المنزل في وقت متأخر مساء السبت ، كما مرهقين جداً لكننا كنا سعداء لقد قضينا وقتاً رائعاً في نيويورك مع ذلك ماريا لن تنسى رحلة الباص المخيفة .

I had an interesting trip last July. My father, mother, brother, and I went to a new zoo downtown. My father drove us to the zoo. It was very close to our home. We walked around the zoo after we arrived. We saw many animals. Some animals were beautiful. Some animals were funny. I really liked the snakes. I thought they were fascinating. My brother didn’t like them. He thought they were scary. Later on, we watched an animal show. During the show, the zookeeper gave me a snake! I held it for five minutes. It was really heavy, but it was beautiful. Later on, my brother held the snake, too. Now, he doesn’t think they are scary. They are his new favorite animal. In the end, we all had a good time at the zoo
ذهبت في رحلة ممتعة في يوليو الماضي ن أبي وأمي وأخي وأنا ذهبنا إلى حديقة حيوانات جديدة وسط المدينة ، أخذنا أبي في السيارة ، كانت قريبة جداً من منزلنا ، مشينا حول الحديقة ، بعدما وصلنا رأينا الكثيرة من الحيوانات ، بعضها كان جميلاً جداً وبعضها كان مضحكاً لقد أحببت الأفاعي بحق ، أدركت بأنها مذهلة ، أخي لم يحبها ، ظن بأنها مخيفة ، لاحقاً شاهدنا عروض الحيوانات ، خلال العرض أعطاني حارس الحديقة ثعباناً أمسكت به حوالي 5 دقائق ، لقد كان ثقيلاً جداً لكنه كان جميعاً ، فيما بعد أمسك أخي به أيضاً ، الآن هو لا يظن بأنها مخيفة بل أنها حيوانه المفضل الجديد ، في النهاية جميعنا قضينا وقتاً ممتعاً في الحديقة .
